
會員資料表Member Information
 FORMCHECKBOX 
申請Application   FORMCHECKBOX 
更新Updated
	會員編號Member No.：     
	收件日期Date of Receipt：     

	理事會 FORMCHECKBOX 
批准 FORMCHECKBOX 
不批准本申請    批核日期 Date of Approval：     


	會員須知Notice to Members

	1. 所有會員均享有《澳門文物大使協會章程》所指的權利及義務。
All members have the rights and obligations defined in the regulation of MHAA.

2. 凡連續成為會員達五年者，或一次過繳付五年會費，便會自動成為“永久會員＂。
Anyone who has joined MHAA membership consecutively for 5 years or settles the membership payment for 5 years at once, he/she will become Permanent Member automatically.
3. 有關本會的個人資料利用及保護政策，請瀏覽本會網頁http://www.mhaa.mo。
Personal information will be used and protected under regulations of MHAA, for further details please visit our website: http://www.mhaa.mo.

	個人資料 Personal Information

	姓名
Name
	中文Chinese：     
	近照
Photo

	
	外文foreign language：     
	

	
	英文名 English：     
	

	性別 Sex：  FORMCHECKBOX 
男 M　     FORMCHECKBOX 
女 F
	

	出生日期Date of Birth：     (dd)/      (mm)/      (yyyy)
	

	身份證編號ID No.：     
	

	職業 Occupation：     
	

	學歷 Educational Level： FORMCHECKBOX 
小學Primary
 FORMCHECKBOX 
初中Junior School
 FORMCHECKBOX 
高中 High School
 FORMCHECKBOX 
大專University 
 FORMCHECKBOX 
碩士或以上Postgraduate / Above

	最後的學位專業 Major of the last degree：     

	聯絡電話 Tel No.：     

	地址 Address：     

	電子郵箱 E-mail：     

	簽署 Signature

	本人聲明以上資料絕對準確，並同意澳門文物大使協會使用及保存本人資料，以作會員紀錄、會員通訊、課程登記、購買保險等方面的安排。
I declare that information provided in this form is correct and complete. I understood and agreed on the use of personal data by Macao Heritage Ambassadors Association for membership record, member communications, course enrollment, purchase of insurance, etc.

簽名Signature：     
日期 Date：     (dd)/     (mm)/     (yyyy)
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